
 

ZAPISNIK SA 09. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u,  
U MANDATU 2019-2023, KOJA JE ODRŽANA U PONEDJELJAK 23.12.2019. GODINE 

 
Prisutni: N.Tadić; Dž. Kahrica; E. Čengić; E. Fočo; D.Miljević; M.Herac; S.Gadžo; M. Baručija ; R.Kukić;  
M. Grbo; J.Sogović; S.Kavazović; O. Bukić  
Odsutni: D. Smital; N. Arnautović; E.Agić; M. K. Pašalić - opravdano  
  
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 8.sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Prisutnost na sjednicama UO sindikata 
4. Finansije (D. Karšić) 
-  Promotivni materijal za članove SSR u BHRT-u 
-  Priredba za djecu članova SSR u BHRT-u 
-  Penzioneri 
-  Angažman knjigovođe 
5. Ugovori 
-  Adriatic 
6. Dodjela pomoći (M.Herac, M. Baručija, R. Kukić) 
7. Razno 
 
AD 1. Dž.Kahrica je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorio 09. sjednicu UO SSR 
u BHRT-u i predložio dnevni red, koji je jednoglasno usvojen uz prijedlog E.Čengića  da se pod tačkom 3 doda  prisutnost 
na sjednicama UO sindikata. Zapisnik sa 8. sjednice UO sindikata je jednoglasno usvojen. 
 
AD  2.  Dž.Kahrica je izvjestio UO sindikata da je održan sastanak sa pomoćnicom za razvoj Dž.Jusufbegović dana 
06.12.2019. godine na kojem su prisustvovali N.Tadić, Dž.Kahrica, E.Čengić, R.Kukić i J.Sogović.  
Sindikat je dobio prosjek plata po sektorima koji je Dž.Kahrica dostavio svim članovima UO. 
Dž. Kahrica je informisao članove UO da je sindikat dobio od menadžmenta standard prema vanjskim produkcijama i 
trećim licima, iako je R.Kukić tražio tehnološke standarde koji su vezani za proizvodnju programa unutar kuće.  
Sindikat je uputio dopis i postavio upit vezano za HD reportažna kola.  Zbog teške finansijske situacije, nije dobijen 
konkretan odgovor u kojem periodu ćemo dobiti gore pomenuta kola. Sindikat je postavio pitanje menadžmentu ima li 
ikakvu strategiju kada je program u pitanju i zbog kojeg se u stvari plaća pretplata. Čeka se rješavanje problema 
imenovanja direktora BHT-a i u narednom periodu će se raspisati konkurs za to radno mjesto, te će se u narednom periodu 
posebna pažnja u programu posvetiti novom VM i novom ministru za komunikacije, kako bi se i na taj način ukazalo na 
probleme BHRT-a i pokušalo ubrzati njihovo rješavanje. Postavljeno je pitanje nelegalnog korištenja materijala BHRT-a 
na internet mrežama(portalima) i sindikat je tražio da se pokuša zaustaviti i spriječiti nelegalno objavljivanje naših 
sadržaja, na što smo dobili odgovor da se to već radi i da su neki sadržaji već i blokirani. 
Sindikat je postavio upit za primjedbe koje su poslane na pravilnike o napradovanju i ocjenjivanju. Menadžment još nije 
dobio povratnu informaciju iz pravne službe. Rukovodstvo sindikata je informisano da se radi i na nacrtu Pravilnika o radu 
BHRT-a i isti će biti dostavljen sindikatu, kako bi nakon toga pravilnik bio dostavljen i UO BHRT-a. 
Sindikat je na tom sastanku dobio informaciju da će paketići biti u iznosu od 30 do 50 KM, dok je “zimnica” upitna i 
zavisi od sredstava na računu. Dž.Kahrica je neposredno prije sastanka dobio informaciju i obavjestio članove UO da će 
paketići za djecu biti u iznosu od 30 KM, dok se iznos za “zimnicu” još uvijek ne zna, odnosno da isti  zavisi od 
finansijskog stanja BHRT-a. 
Tender za HTZ opremu je ponovno objavljen, kao i za nabavku stolica i za brzu rezervu, odnosnoza besprekidno napajanje 
električnom energijom. Kada je u pitanju party koji se organizovao od strane trećih lica u RTV Domu, sindikat je dobio 
informaciju da se ne zna da li će se praviti novi ugovor za saradnju. 
 
AD  3. E.Čengić je izvjestio UO Sindikata da je u 2019.godini, u novom mandatu UO, na 8 sjednica evidentirano 27 
izostanaka od kojih su 3 neopravdana i još jednom zamolio sve članove UO da prisustvuju i učestvuju na sjednicama kako 
bi opravdali povjerenje članova podružnica iz kojih dolaze.  
       
AD  4. Blagajnički izvještaj za novembar 2019. godine je primljen k znanju.  
Dž.Kahrica je izvjestio UO sindikata da je u skladu sa zaključkom sa prošle sjednice dostavljeno ukupno 6 ponuda za 
kupovinu promotivnog materijala i da su 04.12.2019. godine elektronskim putem sa 14 glasova ZA članovi UO izabrali 
prijedlog D.Smitala (kalendar,olovka i upaljač), 2 člana su bila za prijedlog N.Tadić (notes i olovka), dok je 1 član je bio 
za ponudu D.Smitala (rokovnik). UO sindikata je jednoglasno usvojio Odluku o utrošku sredstava za kupovinu 
promotivnog materijala u iznosu od 1916,45KM. 
UO Sindikata je jednoglasno usvojio Odluku o utrošku sredstava za organizovanje Novogodišnjih priredbi za djecu 
članova sindikata u Sarajevu i Banjaluci u ukupnom iznosu od 4108,95 KM. 
UO Sindikata je jednoglasno usvojio Odluku o organizaciji ispraćaja članova sindikata u penziju prema kojoj su svakom 
članu Sindikata koji odlazi u penziju u 2019-toj godini odobrena sredstva u iznosu od 200 KM. Dž.Kahrica i E.Čengić će 
na sljedećoj sjednici podnijeti izvještaj UO o ukupnom trošku sredstava za ispraćaj članova sindikata u penziju. 



 
 
Dž.Kahrica je obavjestio članove UO da će V.Ćosović uraditi finansijski izvještaj za 2019.godinu i da će raditi do kraja 
januara 2020.godine, kao i da je Sindikat dobio dva prijedloga za angažovanje certifikovanih ureda za knjigovodstvo, 
jedan od N.Tadić i jedan od M.Herac. Obzirom da se do sljedeće sjednice mora izabrati agencija koja će raditi ove poslove 
za potrebe sindikata, UO je jednoglasno usvojio zaključak da N.Tadić i M.Herac u dogovoru sa V.Ćosović održe sastanak 
sa ove dvije agencije kako bi se rješilo pitanje knjigovođe.   
 
AD  5. Adriatic izvještaj za novembar 2019 je primljen k znanju. Dž.Kahrica je izvjestio UO da je poslao dopis Adriatic 
osiguranju u vezi povrata sredstava za 2019.godinu i isti iznosi 1434,95KM. Povrat sredstava izvršiti će se u narednom 
periodu, a najkasnije do kraja 2019. godine. 
 
AD  6. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, R.Kukić, M.Baručija) predložila je da novčanu pomoć za mjesec 
decembar dobiju slijedeći članovi: Rialda Očuz 250KM (II dio), Jasna Premilovac 200KM, Hajro Rožajac 300KM,  
Adnan Balenović 300KM, Samir Bajramović 250KM, Diša Karšić 500KM (I dio). Ukupno 1.800,00 KM. Poklon baby 
bon u iznosu od po 200 KM za rođenje djeteta dobili su Emsud Fazlagić i Admir Durmo. Prijedlog komisije je jednoglasno 
usvojen. E.Čengić je istakao jako loše zdravstveno stanje kolege Behudina Hoze (amputacija noge) i u skladu sa članom 
9.,stav 2 Pravilnika o dodjeli novčane pomoći predložio da se u februaru mjesecu 2020.godine odobri pomoć u iznosu od 
1500 KM, a da o načinu na koji će se izvršiti uplata odluči komisija. Ovaj prijedlog je primljen k znanju. 
 
 
 
 
 
 
 
             Izvršni sekretar                                                                                                      Predsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                     SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                     RADNIKA U BHRT-u      
               Elvis Čengić                                                                                                        Damir Smital 


